
 
Møteprotokoll 

 
 
Utvalg: Storfjord arbeidsmiljøutvalg 
Møtested: Ima 2, Storfjord rådhus 
Dato: 16.03.2018 
Tidspunkt: 09:00 - 11:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Jentoft Leder TPL 
Hanne Braathen Nestleder SP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Trond Roger Larsen Medlem  
Monica Tranås Medlem  
Rune Utby Medlem  
Jill Fagerli Medlem  

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Charlotte Heimland Monica Tranås  
Linda Laupstad Rune Utby  
Kurt Sommerseth Jill Fagerli  

 
Merknader 
 

 
 
Fra administrasjonen/andre møtte: 
Navn Stilling 
Tor-Jørgen Johnsen Inveni bedriftshelsetjeneste 
Nina Kristiansen Personalkonsulent 

 
 
Underskrift:  
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.  
 
Hatteng, 16.03.2018 
 
 
 
Linda Laupstad       Kurt Sommerseth 
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PS 1/18 Referatsaker Arbeidsmiljøutvalget 16.03.18 

Saksprotokoll i Storfjord arbeidsmiljøutvalg - 16.03.2018  

Behandling: 
Forslag fra AMU vedr. avvik: 
- AMU ber om å få orientering vedr. datasituasjonen på Skibotn skole fra ansvarlig leder pr. e-

post. 
- AMU tilråder plan- og driftsetaten å be strø/brøyteentreprenør benytte strøsand uten 

finstoffer/masser. Hva er anbudskriteriene og er disse fulgt? 
- Vedr. Flerbrukshallen på Hatteng: 

o hallen brukes av mange, også utenom oppsatte tidspunkt. Pr. i dag fungerer 
nøkkelbrikken hele døgnet, dette fordi det mangler et dataprogram for 
nøkkelsystemet som skal kunne programmere brikkene til kun å gjelde i henhold til 
oppsatte tidspunkt 

o AMU ber driftsetaten om å skaffe til veie dataprogram til nøkkelsystemet, og ber om 
tilbakemelding på dette. 

o AMU ber FAU og rektor sørge for at det ryddes opp etter arrangementer i hallen 
 
Forslag fra AMU ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
 
Referatsakene tas til orientering, med merknader: 
 
Vedr. avvik: 
- AMU ber om å få orientering vedr. datasituasjonen på Skibotn skole fra ansvarlig leder pr. e-

post. 
- AMU tilråder plan- og driftsetaten å be strø/brøyteentreprenør benytte strøsand uten 

finstoffer/masser. Hva er anbudskriteriene og er disse fulgt? 
- Vedr. Flerbrukshallen på Hatteng: 

o hallen brukes av mange, også utenom oppsatte tidspunkt. Pr. i dag fungerer 
nøkkelbrikken hele døgnet, dette fordi det mangler et dataprogram for 
nøkkelsystemet som skal kunne programmere brikkene til kun å gjelde i henhold til 
oppsatte tidspunkt 



o AMU ber driftsetaten om å skaffe til veie dataprogram til nøkkelsystemet, og ber om 
tilbakemelding på dette. 

o AMU ber FAU og rektor sørge for at det ryddes opp etter arrangementer i hallen 
 
 
 

PS 2/18 HMS-budsjett 2018 - prioriteringer 

Saksprotokoll i Storfjord arbeidsmiljøutvalg - 16.03.2018  

Behandling: 
Forslag fra AMU: 
Arbeidsmiljøutvalget har i 2018 prioritert midlene slik:  
 
- Velferdstiltak kr. 90.000,-  
- HMS-tiltak etter søknad kr. 20.000,-  
- Arbeidsmiljøpris kr. 2.000,-  
- Til rådmannens disposisjon kr. 15.000,-  
- Annet kr. 3.000,-  
 
Velferdstiltak disponeres fritt på arbeidsplassene.  
 
Forslaget fra AMU ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Arbeidsmiljøutvalget har i 2018 prioritert midlene slik:  
 
- Velferdstiltak kr. 90.000,-  
- HMS-tiltak etter søknad kr. 20.000,-  
- Arbeidsmiljøpris kr. 2.000,-  
- Til rådmannens disposisjon kr. 15.000,-  
- Annet kr. 3.000,-  
 
Velferdstiltak disponeres fritt på arbeidsplassene.  
 
 

PS 3/18 Retningslinjer for Arbeidsmiljøutvalget 

Saksprotokoll i Storfjord arbeidsmiljøutvalg - 16.03.2018  
 

Behandling: 
Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering. 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Arbeidsmiljøutvalget godkjenner Storfjord kommunes retningslinjer for AMU. 
 



 

PS 4/18 Sykefravær 4. kvartal 2017 

Saksprotokoll i Storfjord arbeidsmiljøutvalg - 16.03.2018  

Behandling: 
Tilleggsforslag fra AMU: 

- AMU ber rådmannens ledergruppe iverksette tiltak overfor avdelinger med høyt fravær 
gjennom arbeidsmiljøundersøkelse. 

- AMU ber rådmannen vurdere om Invent/BHT skal delta i enkeltmøter i rådmannens 
ledergruppe der arbeidsmiljø og sykefravær er tema. 

 
Rådmannens innstilling og tilleggsforslag fra AMU ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
AMU ønsker å ha fokus på avdelinger der fraværet jevnt over er høyt, og gjerne komme med 
konkrete forslag til tiltak.   
 
AMU ber rådmannens ledergruppe iverksette tiltak overfor avdelinger med høyt fravær gjennom 
arbeidsmiljøundersøkelse. 
 
AMU ber rådmannen vurdere om Invent/BHT skal delta i enkeltmøter i rådmannens ledergruppe 
der arbeidsmiljø og sykefravær er tema. 
 
 

PS 5/18 Valg av leder og nestleder i Arbeidsmiljøutvalget for 2018/2019 

Saksprotokoll i Storfjord arbeidsmiljøutvalg - 16.03.2018  

Behandling: 
Forslag fra AMU: 
Som leder velges Jill Fagerli 
Som nestleder velges 1 representant fra Utdanningsforbundet 

Vedtak: 
Som leder og nestleder i Arbeidsmiljøutvalget for 2018 og 2019 velges: 
 
Leder: Jill Fagerli 
Nestleder: 1 representant fra Utdanningsforbundet 
 
 


